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Hyvinvointivaliokuntaan oltu yhteydessä koskien nuorten graffiti/ 
katutaideharrastusta. Rimmillä on joskus järjestetty graffitikursseja ja nyt 
tullut kysely kuntalaisilta, että onko tämmöisiä mahdollisesti nyt tulossa.  
 
Keskusteltiin aiheesta ja pohdittiin eri vaihtoehtoja tapahtuman tai kurssin 
järjestämiseen, hyvinvointipäällikkö Outi Nivakoski on yhteydessä 
nuorisotoimeen ja kyselee lisää mahdollisuuksista. Palataan tähän 
myöhemmin uudelleen. 
 

 
 

 


